
خ اردوگاه سر

 پرسپولیس همه پرونده ها 
را به استیناف برد

باشـــگاه پرســـپولیس تمام احکامی کـــه علیه اعضای 
ایـــن باشـــگاه و تیـــم صـــادر شـــده بـــود را بـــه کمیته 

اســـتیناف برد.
بخـــش حقوقـــی باشـــگاه پرســـپولیس دو حکمی که 
کمیته هـــای اخـــاق و انضباطـــی علیه رضـــا درویش 
مدیرعامل این باشـــگاه صـــادر کرده بـــود را به کمیته 

اســـتیناف برد.
پرســـپولیس همچنیـــن حکـــم کمیتـــه اخـــاق علیه 
محمدحســـین کنعانـــی زادگان بـــه خاطـــر درگیری در 
کـــرج را نیز بـــه کمیته اســـتیناف ارجـــاع داد و به این 

رأی اعتـــراض کرد.
همچنین این باشـــگاه بـــه حکم جریمـــه 200میلیونی 
کمیتـــه انضباطـــی علیـــه ســـمیر حبوباتـــی و یعقوب 
براجعـــه دو بازیکـــن این تیم و عضو تیـــم ملی جوانان 
اعتـــراض کـــرد و پرونـــده ایشـــان را هم به اســـتنیاف 

. ند کشا
 

مهدوی کیا در اردو

مهـــدی مهدوی کیـــا دیروز)دوشـــنبه( در محـــل هتل 
محـــل اقامـــت کاروان تیـــم حضـــور پیـــدا کـــرد و بـــا 
سرخپوشان دیدار داشـــت و برای آنها آرزوی موفقیت 

. د کر
مهدوی کیـــا همچنین بازی دیشـــب مقابـــل الغرافه را 

از نزدیک به نظاره نشســـت.
پیـــش از ایـــن احمد نوراللهـــی، محمود کلهر، ســـپهر 
حیدری و حشمت مهاجرانی نیز در اردوی پرسپولیس 

حضـــور یافته بودند.
 

جلسه هیأت مدیره برگزار نشد
جلســـه هفتگی هیـــأت مدیره باشـــگاه پرســـپولیس 

دیـــروز برگزار نشـــد.
هیأت مدیره باشـــگاه پرســـپولیس دوشـــنبه هر هفته 
رأس ســـاعت 7صبـــح جلســـه هفتگی خـــود را برگزار 
کرده و به بررســـی مشـــکات و موارد مختلف مربوط 
بـــه ایـــن باشـــگاه می پـــردازد امـــا دیـــروز این جلســـه 

برگزار نشـــد.
از آنجایی که رضا درویش مدیرعامل باشـــگاه و پیمان 
حدادی عضـــو هیأت مدیره پرســـپولیس همـــراه این 
تیـــم در دبی حضـــور دارند ایـــن هفته جلســـه هیأت 

مدیره این باشـــگاه برگزار نشـــد.

ریکاوری در دبی قبل از بازگشت
سرخپوشـــان ایران که از پنجشـــنبه هفته گذشته وارد 
امـــارات شـــده بودنـــد، امـــروز آخرین برنامـــه تمرین 
خـــود کـــه ریـــکاوری بازیکنـــان ترکیـــب اصلـــی بازی 
مقابـــل الغرافـــه نیـــز شـــامل آن می شـــود را در دبـــی 

می دهند. انجـــام 
کاروان تیـــم فوتبال پرســـپولیس قرار اســـت ســـاعت 
۱۹ امـــروز با پرواز چارتـــر و بعد از یک هفتـــه به تهران 

گردد. باز 
گفتنـــی اســـت سرخپوشـــان ایـــران، سه شـــنبه هفته 
گذشـــته تهـــران را به قصد اهـــواز ترک کـــرده بودند و 
بعـــد از بازی با اســـتقال خوزســـتان مســـتقیم راهی 

امارات شـــدند.

بازدید بادامکی از محل تمرین
سرخپوشـــان ایران، دیشب در دبی به میدان رفتند و 
امروز به ســـفر یک هفته ای خود پایـــان خواهند داد و 
به تهران باز می گردند. پرســـپولیس از روز چهارشنبه 
تمرینـــات خـــود را در تهران از ســـر می گیرنـــد تا برای 
بـــازی بـــا گل گهـــر آمـــاده شـــوند. دیـــروز بـــه همین 
مناســـبت، حســـین بادامکی و امیرهوشـــنگ پناهی 
راهی ورزشـــگاه شـــهیدکاظمی شـــدند تا از شرایط آن 
بازدید داشـــته باشـــند. مهمترین بخش مـــورد توجه 
نیـــز طبعاً زمیـــن چمن بـــود کـــه در ارتباط بـــا آن، با 
پیمانـــکار زمیـــن گفت وگو و تبـــادل نظر هـــم صورت 

. گرفت
گفتنی است؛ باشگاه پرســـپولیس در روزهای گذشته 
بـــا عقـــد قـــرارداد اجـــاره، زمیـــن شـــماره۳ مجموعه 
ورزشـــی آزادی را بـــه عنـــوان زمیـــن تمریـــن تیـــم در 
اختیـــار گرفـــت و خوان کارلـــوس گاریـــدو مشـــخص 
 خواهـــد کـــرد کـــه تمرینـــات در کـــدام زمیـــن انجام 

شود.

گریه گاریدو و دلداری علیپور
 در پایـــان نشســـت خبـــری گاریـــدو قبـــل از بـــازی با 
الغرافـــه یکی از خبرنگاران در بخشـــی از این مصاحبه 
به ســـیل والنســـیا اشـــاره کرد و گاریدو که اصالتاً اهل 
 این شـــهرِ کشور اسپانیا اســـت، احساساتی شد و گریه 

کرد. 
جالـــب اینکـــه علـــی علیپـــور کـــه همـــراه ســـرمر بی 
ســـرخ ها به نشســـت خبری رفته بـــود بـــه او دلداری 
داد. گاریـــدو ســـپس از هـــواداران پرســـپولیس بابت 

همـــدردی آنها تشـــکر کرد.
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تبـــع  بـــه  کـــه  ۹ســـاله ام  پســـر   امـــروز 
کنجکاوی هـــای این دوره ســـنی باید به انواع 
و اقســـام ســـؤال های فوتبالـــی اش جـــواب 
بدهـــم، می پرســـید: »به نظرت 7ســـال بعد 

دادم:  جـــواب  دارد؟«  وجـــود  پرســـپولیس 
بلـــه، حتمـــاً، پرســـپولیس تـــا ابـــد می ماند 
چون میلیون هـــا هوادار دارد و تـــا وقتی این 
هوادارها باشـــند پرســـپولیس هم هســـت. 
در ادامـــه گفتم شـــاید تـــا هفت ســـال بعد 
پرسپولیس هم مثل یک باشـــگاه اروپایی یا 
حتی حرفه ای در آســـیا ورزشگاه اختصاصی 
داشـــته باشـــد تا برای بازی های خانگی اش 

بـــه اراک و قزویـــن و... ســـفر نکند.
این بخـــش دوم را البته با کمـــی تردید گفتم 
و امیـــدواری ام خیلی امیدوارانـــه نبود. البته 

پروســـه ســـاختن یک ورزشـــگاه حتی از نوع 
کوچکـــش نیازمنـــد برنامه ریـــزی، طراحی، 
تأمین بودجـــه و پیش بردن پـــروژه با برنامه 
اســـت و ممکن است این پروســـه برای چند 
ســـال زمانبر شـــود اما ســـؤال اینجاست که 
چرا هواداران پرســـپولیس حالا که تیم شان 
مالـــک خصوصـــی دارد نباید به داشـــتن یک 

ورزشـــگاه اختصاصی حتـــی فکر کنند؟
چهـــار ســـال قبـــل در گفت و گویـــی کـــه با 
حســـین کانی اســـطوره نامدار پرسپولیس 
داشـــتم او بـــه تفصیـــل از ماجرای ســـاخت 

ورزشـــگاه اختصاصـــی پرســـپولیس گفـــت. 
ماجرایـــی کـــه مربـــوط بـــه 20 تـــا 22 ســـال 
قبل و بـــه دوره مدیریت مرحـــوم حجت الله 
خطیب در این باشـــگاه برمی گردد. ساخت 
ورزشـــگاه اختصاصـــی پرســـپولیس دغدغه 
بزرگانی مثـــل زنده یادان همایـــون بهزادی، 
جعفر کاشانی و البته حســـین کانی بود. آن 
زمان قراردادی با ســـازمان گســـترش امضا و 
قرار بر این شـــد تا در یک زمیـــن 6۳هکتاری 
در پرند یک اســـتادیوم فوتبال 55هزار نفری 
به عاوه چنـــد زمین تمرین بـــرای تیم های 

آکادمی، دریاچه مصنوعی، اســـتخر، ســـالن 
و...  مـــوزه  چندمنظـــوره،  ســـالن  کشـــتی، 
هـــم ســـاخته شـــود. در دوره دلار 800تومانی 
باشگاه پرســـپولیس برای طراحی نقشه های 
این مجموعـــه 60 میلیون تومـــان هم هزینه 
کرد. حتی قرارداد به وزارت ورزش و شـــرکت 
توســـعه و تجهیـــز رفـــت، قراردادهـــای تـــازه 
نوشـــته شـــد و این طرح 500میلیـــون تومان 
هـــم اعتبـــار گرفت اما بـــه یکبـــاره همه چیز 
کن فیکون شـــد و شـــرکت پرند هم زمین را 

گرفـــت و تمام!
اوایل دهـــه ۹0 محمـــد رویانیان در ســـفری 
که به ایتالیا داشـــت شـــیفته ورزشگاه شیک 
و جدید اختصاصی یوونتوس شد و همانجا 
از طراحان و شـــرکت ســـازنده این ورزشگاه 
رزومه خواست تا مشـــابه آن ورزشگاه را برای 
پرسپولیس بســـازد. خود رویانیان می گوید 
حتـــی در پرنـــد زمین هایـــی برای ســـاخت 
ایـــن پـــروژه جانمایـــی هم شـــد امـــا برنامه 

پیـــش نرفت.
قائم مقـــام  منتقمـــی  بهـــروز   ۱۳۹2 ســـال 
وقـــت باشـــگاه پرســـپولیس در مصاحبه ای 
اعـــام کـــرد زمیـــن ورزشـــگاه اختصاصی و 
بســـیار بزرگ پرسپولیس فراهم شـــده و کار 
طراحی آن آغاز شـــده اســـت امـــا هیچ کس 
نفهمیـــد منظور او همـــان پـــروژه نیمه تمام 
مدنظـــر رویانیـــان بـــوده یـــا بحـــث دیگری 
مطرح بـــوده اســـت. اواخـــر دهه گذشـــته 
و مشـــخصاً ســـال ۱۳۹۹ مهـــدی رســـول پناه 
مدیرعامـــل وقت باشـــگاه پرســـپولیس در 
میان تمـــام دغدغه هـــای ریز و درشـــتش از 
جملـــه بدهی های انبـــوه خارجـــی و داخلی 
و البتـــه مشـــکات جـــدی کـــه بـــا کارگـــزار 
اسپانســـری باشـــگاه داشـــت وعده ساخت 
ورزشـــگاه اختصاصی را هم داد کـــه البته در 
آن زمـــان شـــبیه به یک شـــوخی تلـــخ بود. 
رســـول پناه در مصاحبه مفصلی که ۹0درصد 
صحبت هایـــش به آمـــار و ارقـــام مطالبات و 
پرونده هـــای داخلـــی و خارجـــی اختصاص 
داشـــت، گفـــت: اکنـــون هـــم کارشناســـان 
نقشـــه برداری و معماری مشغول کار هستند 

تا مجوز ورزشـــگاهی که زمین چمن، اماکن 
تفریحی، رســـتوران و... در آن وجـــود دارد، 
صـــادر بشـــود و بتوانیـــم برای پرســـپولیس 

ورزشـــگاهی اختصاصی بســـازیم.
در چهار ســـال گذشـــته خبر یا بهتر بگوییم 
ادعایی برای ســـاخت ورزشـــگاه اختصاصی 
پرســـپولیس مطرح نشـــده چرا که مدیران 
این باشـــگاه از فـــردای خود مطلـــع نبوده و 
البته درگیـــر روزمرگی هایشـــان بوده اند اما 
حالا که شـــش مـــاه از تصدی کنسرســـیوم 
بانکی بر ســـهام عمده پرسپولیس می گذرد 
و ایـــن باشـــگاه بـــه نوعـــی صاحـــب مالـــک 
برنامه هـــای  از  می تـــوان  شـــده  خصوصـــی 
بزرگ و یـــک ویژن اساســـی صحبـــت کرد و 
آرزوی دیرینـــه بزرگانـــی مثل جعفر کاشـــانی 
و همایون بهـــزادی را جامه عمل پوشـــاند.
حالا کنسرســـیوم بانکی به عنوان صاحب 
85درصد ســـهام باشگاه پرســـپولیس باید 
بـــرای آینـــده ایـــن باشـــگاه برنامه ریـــزی 
کنـــد و حداقـــل انتظـــار مـــی رود آنهـــا هم 
دچـــار روزمرگـــی نشـــوند. امـــروز انتظـــار 
هـــواداران پرســـپولیس از مالـــکان ایـــن 
باشـــگاه برنامه ریـــزی برای تحقـــق اهدافی 
اســـت که طی 40ســـال گذشـــته شـــبیه به 
رؤیایـــی دور از دســـت بوده اســـت. از این 
جهـــت لازم و ضـــرروری بـــه نظر می رســـد 
مدیـــران کنسرســـیوم بانکـــی بـــه صورت 
شـــفاف در یک نشســـت برنامه ریزی شده 
تمـــام اهـــداف و برنامه هـــای خـــود بـــرای 
تبدیل پرســـپولیس به یک باشـــگاه واقعی 
را ترســـیم کرده و در اهـــم برنامه های خود 
از ســـاخت و راه انـــدازی یـــک ورزشـــگاه و 
مجموعـــه اختصاصـــی برای پرســـپولیس 
صحبـــت کننـــد. پرســـپولیس نیازمند آن 
اســـت تا مالکان جدید باشـــگاه نقشـــه راه 
مشـــخصی را تدویـــن کرده و هیـــأت مدیره 
را ملزم به پیـــش بردن این برنامـــه کرده و 
البتـــه دغدغه هـــای آنها را رفع کنـــد که اگر 
این گونه شـــد و همه چیز از حالت سطحی 
بالاتر رفت بعید اســـت ماجـــرای هلدینگ 

خلیج فـــارس و اســـتقال تکرار شـــود.

نگاه

محمد قراگزلو
روزنامه نگار

 پـــس از دیـــدار بـــا الغرافـــه در لیگ 
نخبگان آســـیا، پرســـپولیس برنامه 
خود را در مسابقات لیگ برتر دنبال 
خواهـــد کرد تـــا هم تکلیـــف تیم در 
لیگ مشـــخص شود و هم جدول ۱6 
تیمی لیگ ایران، سر و شکل بهتری 
به خـــود بگیرد. روز شـــنبه ۱۹ آبان و 

پیش از ســـفر بازیکنـــان ملی پوش 
برای حضور در وقفه بازی های ملی، 
تیم پرسپولیس در سیرجان میهمان 
تیم گل گهر خواهد بود که تا اینجای 
فصل، تنهـــا دو گل خـــورده و یکی از 
قدرتمندتریـــن تیم های لیگ در فاز 
تدافعی محســـوب می شـــود. پس از 

ایـــن بازی، لیگ برتـــر حدود یک ماه 
تعطیل خواهد بود و پرسپولیس در 
هفتـــه یازدهم و روز شـــنبه ۱7 آذر، از 
تنها تیم بدون برد لیگ یعنی نساجی 
مازنـــدران پذیرایی می کند. البته که 
پیـــش از ایـــن مســـابقه، دو دیـــدار 
حساس و تعیین کننده پرسپولیس 

در لیگ نخبگان آسیا در روزهای 5 و 
۱2 آذر مقابل الریان قطر و الشـــرطه 
عراق برگزار خواهد شـــد؛ مسابقاتی 
که پس از دیـــدار با الغرافه، به نوعی 
لیـــگ  در  پرســـپولیس  سرنوشـــت 
نخبگان آســـیا را تعیین می کند و دو 
دیـــدار حســـاس با الهـــال و النصر، 

پـــس از پایان ســـال 2024 میادی و 
در بهمن ماه برنامه ریزی شده است.
 پیـــش از دیـــدار با النصـــر و الهال، 
نیم فصل نخست لیگ برتر ایران نیز 
به پایان خواهد رسید و سرخپوشان، 
فرصت مناسبی برای تقویت تیم خود 
برای نیم فصل دوم و حضور قدرتمند 

برابر دو تیم پرستاره عربستانی دارند. 
همچنین در کنار مسابقات معمول، 
دیـــدار معوقه پرســـپولیس با ملوان 
در هفته هشـــتم نیز روز 2۱ آذر برگزار 
می شود تا تکلیف نتایج پرسپولیس 
در نیم فصل نخســـت بـــه طور کامل 
معلوم شود. گل گهر، نساجی، ملوان، 
ســـپاهان، مـــس رفســـنجان، خیبر 
خرم آباد و هوادار تهران، رقبای لیگ 
برتـــری پرســـپولیس در ادامه فصل 

خواهند بود و شـــاید بـــا این برنامه، 
ســـپاهان بزرگ ترین و سخت ترین 
رقیب گاریدو در ادامه فصل باشـــد. 
مقطعی که هواداران پرســـپولیس با 
توجه به برنامه نسبتاً ساده تر بازی ها، 
انتظار کســـب امتیازات مناســـب در 
لیگ و آســـیا دارند و این مقطع، تأثیر 
زیادی روی سرنوشـــت تیم و شخص 
خوان کارلـــوس گاریدو روی نیمکت 

پرسپولیس خواهد داشت.

برنامه فشرده تا پایان نیم فصل؛ سپاهان بزرگ ترین نگرانی گاریدو

نقشه راه کنسرسیوم بانکی برای پرسپولیس چیست

ورزشگاه اختصاصی، چرا که نه؟

محمـــد برزگر در خصوص شـــرایط مدافع چپ 
ملی پوش پرســـپولیس و شـــرایط فنی این تیم 
نظرات خودش را مطرح ســـاخت و قویاً بر این 
نکتـــه تأکید کرد که پرســـپولیس در دو پســـت 

نیاز بـــه تقویت دارد.
بازی پرسپولیس مقابل استقلال 
خوزستان را به لحاظ فنی چگونه 

ارزیابی کردید؟
پرســـپولیس اصـــاً چهره یک تیم صدرنشـــین 
را نداشـــت و ضعیـــف کار کـــرد و برنامه خاصی 
برای تحت فشـــار قـــرار دادن حریـــف از جانب 
بازیکنـــان دیده نشـــد ضمـــن اینکـــه برخاف 
بازی هـــای دیگر خط دفـــاع پرســـپولیس روی 
ضدحمله هـــای حریف بســـیار متزلزل نشـــان 
داد و صابت همیشـــگی را نداشت چه بسا که 
اگر گندوز نبود پرســـپولیس با اختاف بیشـــتر 
از یک گل می باخت. البته جـــدا از بازی مقابل 
اســـتقال خوزســـتان و دیدار مقابل تراکتور در 

ســـایر بازی ها پرســـپولیس خوب و قدرتمندانه 
بازی کرده و موفق شـــده حریفان را تحت تأثیر 
خود قـــرار دهـــد. پرســـپولیس در لیـــگ ایران 
قـــدرت خیلـــی خوبـــی دارد و به نظـــرم باز هم 
می توانـــد قهرمان لیـــگ برتر شـــده و از عنوان 

قهرمانی خود دفـــاع کند.
اما تیم هایی مانند تراکتور با 

اسکوچیچ و سپاهان هم هستند 
که می توانند مانع قهرمانی دوباره 

شوند؟
اســـکوچیچ مربـــی خیلـــی خوبـــی اســـت و 
شـــناخت خوب و کاملـــی از فوتبال ایـــران دارد 
و مهره هـــای خوبی را هم در ایـــن فصل جذب 
کرده اما در مجموع تراکتور و ســـپاهان باوجود 
تیـــم پرمهـــره و خیلـــی خوبی کـــه دارنـــد قادر 
بـــه قهرمانـــی نخواهند شـــد و شـــرایط خاص 
پرسپولیس و شـــخصیت بالایش برای قهرمانی 

موجب می شـــود تـــا باز هـــم قهرمان شـــود.
در رابطه با مدافع چپ ملی پوش 
پرسپولیس، پستی که خودتان در 

آنجا سابقه بازی دارید چه صحبتی 
دارید؟

میاد محمـــدی مدافع چپ خیلـــی خوب و با 
سابقه ملی اســـت. مدافعی سرعتی و رونده که 
از قدرت دفاعی خیلـــی خوبی هم بهره می برد. 
پرســـپولیس می توانـــد روی قـــدرت نفـــوذ این 
بازیکـــن و قـــدرت روندگـــی اش در زمان حمله 
و قـــدرت دفاعـــی اش در زمـــان دفاع حســـاب 

خاصی بـــاز کند.
در خصوص بازی بعدی پرسپولیس 

مقابل گل گهر چه صحبتی دارید؟
گل گهر تیم خوبی اســـت؛ تیمی کـــه با تفکرات 
مهـــدی تارتار در این فصـــل نمایش های خوبی 
ارائـــه داده و نتایـــج خوبـــی هـــم کســـب کرده 
است. تارتار از پرســـپولیس شناخت کافی دارد 
اما به نظرم پرســـپولیس می توانـــد برنده بازی 
باشـــد و از سد گل گهر گذشـــته و با صدرنشینی 

به اســـتقبال تعطیات فیفـــادی برود.
در خصوص ترابی که شایع شده 
شاید در نیم فصل به پرسپولیس 

بازگردد چه صحبتی دارید؟
حضـــور ترابـــی و بازگشـــت ایـــن بازیکـــن را به 
فال نیـــک می گیـــرم و معتقـــدم اگـــر ترابی به 
پرســـپولیس برگردد واقعاً به پرسپولیس کمک 
خواهد شـــد. همه می دانند که ایـــن بازیکن به 
نوعی قربانی ســـقف قـــرارداد شـــد وگرنه تحت 
هیچ شرایطی پرسپولیس بازیکنی مانند ترابی 
را از دســـت نمی داد. به همیـــن دلیل امیدوارم 
حضـــور ترابی در پرســـپولیس واقعیت داشـــته 

باشـــد و من شـــخصاً از بازگشـــتش اســـتقبال 
. می کنم

در رابطه با اورونوف و فروش یا حفظ 
این بازیکن چه دیدگاهی دارید؟

اورونـــوف بازیکـــن بســـیار خـــوب و کاردربیاری 
اســـت به همین دلیـــل حتماً حفظ او به ســـود 
پرســـپولیس خواهد بود اما اگـــر مصدومیتش 
ادامه دار و بهبودش ســـخت باشـــد فروش این 
بازیکن با قیمت بالا می تواند خیلی به باشـــگاه 

. کند کمک 
فکر می کنید پرسپولیس در چه 

پست و پست هایی به بازیکن نیاز 
دارد؟

در پســـت هافبـــک بازیســـاز و مهاجم نیـــاز به 
تقویت دارد و باید دو بازیکن به خدمت بگیرد.

 در ســـال های گذشـــته، خصوصـــاً در دوران یحیـــی 
گل محمـــدی و همچنین در زمان مربیگری اوســـمار و 
خوان کارلوس گاریدو، شاهد لو رفتن ترکیب پرسپولیس 
بوده ایـــم. این تکرار مکرر لو رفتن ترکیب این واقعیت 
را مطرح می کند که احتمالاً لودهنده ترکیب مدت ها 
اســـت که در بطن تیم حضور داشته یا حداقل با برخی 
از عوامل تیم ارتباط نزدیک دارد. این مســـأله می تواند 
به راحتی امنیت و انســـجام تیم را تحت تأثیر قرار داده 

و در نهایت نتایج عملکردی تیم را دچار چالش کند.
 در این راستا، برای جلوگیری از تکرار این اتفاقات و پیدا 
کردن سر نخی، تیم حقوقی باشگاه پرسپولیس به بهانه 
درج آگهی در کانال های لودهنده ترکیب با آنها ارتباط 
گرفته و از طریق شـــماره کارت های معرفی شـــده علیه 
صاحبان این کانال ها طرح شـــکایت کرده اســـت. این 
حرکت نشـــان دهنده عزم جدی مدیریت باشگاه برای 

مقابله با این مشکل است.
 نباید فراموش کنیم که در همه تیم های دنیا هم اتخاذ 
تدابیر امنیتی برای حفظ اطاعات داخلی تیم ضروری 
اســـت. این اقدامات می تواند شـــامل محـــدود کردن 
دسترســـی به اطاعات حساس، بررســـی دقیق افراد 
حاضر در تمرینات و مسابقات و استفاده از فناوری های 
روز برای شناسایی و جلوگیری از لو رفتن اطاعات باشد.

در صورت طولانی شدن مصدومیت اورونوف باید ترانسفر شود

برزگر: از بازگشت ترابی بشدت استقبال می کنم
تلاش برای حل کردن نگرانی 

گاریدو از لو رفتن ترکیب 

وطنخواه: یاسین را قرضی به تراکتور بدهند

اگر ترابی پشیمان شده نباید او را پس زد
گفت و گو

ناصر قراگزلو
روزنامه نگار

رضـــا وطنخواه معتقد اســـت در صـــورت خروج یا 
ورود یـــک بازیکـــن باید منافـــع مالـــی و فنی یک 
تیـــم در نظر گرفته شـــود و با در نظـــر گرفتن این 

موضـــوع بهتریـــن تصمیم ممکن اتخاذ شـــود.
گفته می شود تیم تراکتور خواهان 

جذب یاسین سلمانی شده به نظرتان 
این انتقال به سود پرسپولیس خواهد 

بود؟
یاســـین ســـلمانی بازیکن خیلی خـــوب و توانایی 
بـــه لحاظ فنـــی اســـت امـــا اگر ایـــن بازیکـــن در 
برنامه هـــای گاریـــدو و تفکـــرات فنـــی او جایـــی 
ندارد و در یـــک جمله به افکار گاریـــدو نمی خورد 
بهتراســـت به صـــورت قرضی بـــه تراکتور بـــرود یا 
به گونـــه ای این انتقال انجام شـــود که منافع تیم 

پرســـپولیس هـــم در نظر گرفته شـــود.
صحبت هایی هم راجع به بازگشت 

ترابی به پرسپولیس شنیده می شود؟
من نمی دانم این موضوع چقـــدر صحت دارد اما 
به هر حال برگشـــتن ترابی را به سود پرسپولیس 
می دانـــم چون معتقدم او بازیکنـــی توانا به لحاظ 
مســـائل فنی اســـت و حتماً حضـــورش می تواند 
خیلـــی به پرســـپولیس کمـــک کند. البته شـــاید 
بعضـــی از هـــواداران و پیشکســـوتان با بازگشـــت 
چنین بازیکنی که تیم را رها کرده مخالف باشـــند 
اما من شـــخصاً ضمـــن احترام به نظـــر مخالفان 
معتقدم بازگشـــت ترابی با توجـــه به خصوصیات 
فنـــی ای که ایـــن بازیکـــن دارد در نهایت به ســـود 
پرســـپولیس خواهـــد بـــود. البته همـــه می دانند 
یکســـری از اتفاقـــات رخ داد کـــه ترابـــی ناچار به 
جدایی شـــد و در غیـــر این صورت ایـــن بازیکن از 
پرســـپولیس جدا نمی شـــد. به همیـــن دلیل اگر 
بنا بـــه بازگشـــت این بازیکـــن و پشـــیمانی ترابی 
باشـــد او می توانـــد به پرســـپولیس کمـــک کند و 

نبایـــد چنین بازیکنـــی را پس زد.
در مورد اورونوف و ماندن یا جدایی این 

بازیکن هم حرف های مختلفی شنیده 
می شود؟

در این خصوص باید نظر پزشـــک تیم و سرمربی 
ومدیرعامل باشگاه را شـــنید و بعد از آن نظر داد. 
بـــه هر حال اورونوف به لحاظ فنی بازیکن بســـیار 
خوبی محســـوب می شـــود اما باید همه جوانب را 
مورد بررســـی قرار داد و بعـــد از آن در مورد ماندن 

یا جدایـــی اورونوف نظر داد.
در خصوص میلاد محمدی مدافع چپ 

پرسپولیس چه نظری دارید؟
میاد مدافع خوبی اســـت اما مـــن حقیقتاً بعد از 
مجتبی محرمـــی و رضا شـــاهرودی خیلی بر روی 
مدافعان چپ پرســـپولیس حساســـیت به خرج 
نمی دهـــم اما بـــه هر حـــال حتماً بازیکنـــی مانند 
میـــاد محمدی کـــه تجربه بـــازی در اروپـــا و تیم 
ملـــی را دارد بـــه درد می خـــورد و از شـــاخصه های 
لازم برای حضور در پرســـپولیس برخوردار است.

 چه تیم یا تیم هایی را مدعی اصلی 
قهرمانی لیگ می دانید؟

به نظرم پرســـپولیس، تراکتور و سپاهان مدعیان 

اصلی قهرمانی هســـتند. البته شخصاً به عنوان 
بازیکـــن ســـابق پرســـپولیس دوســـت دارم تیم 
استقال هم شـــرایطش بهتر شود و از وضعیت 
فعلـــی نجـــات پیدا کـــرده و بـــه شـــرایط خوب 

برگردد. خودش 
به صعود و قهرمانی تیمی از ایران در 
لیگ نخبگان و لیگ آسیا امیدوارید؟

نبایـــد نـــگاه احساســـی بـــه این مســـأله داشـــته 
باشـــیم. تیم های آســـیایی دیگر ماننـــد تیم های 
قطـــری و عربســـتانی واقعـــاً خودشـــان را از بقیه 
تیم هـــا بـــه جهـــت امکانـــات و خریـــد بهتریـــن 
بازیکنـــان جهان جـــدا کرده اند از ایـــن رو ما باید 
بدانیم با دســـت خالـــی نمی تـــوان قهرمان لیگ 
نخبگان شـــد. ما در زمان خودمان واقعاً بهترین 
تیم آســـیا بودیم و حتی تیم های شهرســـتانی ما 
هم در حـــدی بودند که از ســـد تیم های عربی و 
دیگر آســـیایی ها بگذرند اما بـــا زحمتی که در این 
چندســـاله تیم های عربی کشـــیده اند و امکانات 
و برنامه ریزی که داشـــته اند واقعاً ســـخت اســـت 
کـــه از تیم های خودمان در آســـیا انتظار قهرمانی 

باشیم. داشته 

سوال و جواب


